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Referat af skolebestyrelsesmøde  
tirsdag d. 26. november kl. 17-19 på Niels Ebbesens Vej  
 
Til stede: Jesper Kongsted, Torben Heien Nielsen, Mette Bache, Tore Dyrberg–Jessen, , Mette 
Westergaard, Michael Vork, Anja Johansen og Helle Spanggaard. På mødet deltog endvidere 
det nyvalgte medlem Sabrina Bille Deveril. 
 
Fraværende: Anja Camilla Jensen, Dorte Bøgelund Petersen, Villads Biegel Frost, 9.U., Nina 
Schøller Larsen, Theodor Axel Libralesso 9.V 
 
Sekretærer: Anja Johansen 
 

Punkt 
EmneeEmEE 

 
Hvem/ 
Hvornår 
 

 
Overvejelser og/eller forberedelse inden SBM 
 

 
Formål & mål 

  
 01. Godkendelse af  
     referat af september 
     mødet 
 
 

 

 
Alle,  
Hvert SBM 
 
 

 
 
Referatet er udsendt på forhånd 
 

 
Beslutning 
Protokol skrives 
under 

 
  Noter/referat: Referatet blev taget til efterretning. 
 
 

 02. Godkendelse af   
     dagsorden 
 
 

 
Alle, 
Hvert SBM 
 
 

 
Udarbejdes på formøde af ledelsen og formand 

 
 

 
Beslutning 

 
Noter/referat: Dagsordenen blev godkendt. 
 
 
03. Status fra ledelsen 
 

   
Information 

 
Ledelse 
 
Formandskab 
 
Elevråd 
 

  
Orientering om udfaldet af skolebestyrelsesvalg: 
Sabrina Bille Deveril er valgt som 
bestyrelsesmedlem. Der er valgt 2 suppleanter –  
1. suppleant Jens Christian Neuschâfer og  
2. suppleant Helene Niclasen Jeune. 
 
Vi er i gang med ansættelsessamtaler, bl.a. 
ansættelsessamtale til administrativleder, og her er 
der kommet en del relevante ansøgere. Vi er 
derudover i gang med at afslutte ansættelsesproces 
på en lærerstilling på 2. årgang. Barselsstilling på 
5. årgang genopslås. Der er opslået stilling til 
engelsk/fransk på FI. 
 
Ift. de administrative effektiviseringer i kommunen, 
så skal der reduceres i sekretær korpset på 
skolerne på Frederiksberg. Der er taget højde for at 
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vi er en skole på 2 matrikler, og skolen kan derfor 
opretholde 2 (80%) stillinger. Vi skal derfor 
reducere fra 3 til 2. Der er på nuværende tidspunkt 
igangsat proces med omplacering i kommunen ift. 
til en begrænset række stillinger inden for løn og 
budgetteringer. Herefter må vi se om der skal 
igangsættes en proces for uansøgt afsked lokalt på 
skolen.   
 
Der har været møde med skolechefen om vores nye 
tilførte klub (Huset). Vi har fået år til at lære 
hinanden at kende og til at drøfte vores fremtidige 
organisering. Huset etablerer nu et forældreråd, 
men Husets budget skal fortsat godkendes i 
skolebestyrelsen.  
 
Udskolingen har arbejdet med projektopgaven. 
 
Dialogmødet er flyttet til 4. februar grundet bl.a. 
indvielsen af skolegården. 
 
 

 
Noter/referat: 
 
 
04. Projektgrupper og 
Lokale retningslinjer for 
kommunikation mellem 
skole og hjem 
 

   
Endelig beslutning! 

 
Kommunikation 
skole/forældre 
 
 
 
 
 
Fysiske rammer NE 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Fysiske rammer FI 
 

  
Retningslinjer for kommunikation mellem skole og 
hjem er hermed godkendt i skolebestyrelsen. Der 
vil blive foretaget få rettelser og der orienteres 
herom i MED. Den sendes ud primo december til 
alle forældre og medarbejdere. 
 
 
Der er afholdt et møde med Frederiksberg Fonden. 
Det var et positivt møde. Nina og Helle har 
revideret ansøgning på baggrund af mødet, så den 
er målrettet fondens formål og muligheder. 
 
Rengøringsprojektet er  positiv forbedring. 
Der skal skrives en kort beskrivelse i Søposten om 
vores oplevelse ift. rengøringsprojektet.  
 
 
Der er aftalt et møde med A.P. Møller fonden 
omhandlende den afviste kompetenceudviklings 
ansøgning med henblik genansøgning vedr. faglig 
kodning.   
Torben, Tore og Helle deltager i mødet.   
 
 

 
Bilag udsendes af 
Anja/Michael 

 
Noter/referat: se ovenstående 
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05. Røgfri generation  
 

   
Beslutning  

 
 

  
Ledelsen havde udarbejdet udkast til principper for 
røgfri generation.  
 
I ordensregler slettes tidligere sætning om rygning, 
og der tilføjes formulering fra principper for røgfri 
skoledag. De blev derefter godkendt. 
 
 
Principperne for røgfri skole formidles til eleverne 
på FI til en fællessamling og sendes ud til 
forældrene på AULA. På nuværende tidspunkt er 
der ikke et rygestop kursus tilbud til eleverne. 
Forældrene har ansvaret for at eget barn evt. 
tilbydes rygestop kursus.  
 
 

 
 

 
Noter/referat: 
 
 
06. Indvielse af 
skolegården 
 

   
Orientering  
 

 
 

 Der vil være en række taler i gården og særligt 
inviterede deltagere blive inviteret til deltagelse i 
aulaen. SFO koret synger i gården, og der er blevet 
lavet en film over byggeriet, der vil blive vist i 
Aulaen. Elever fra 5. årgang fremviser nogle 
elevproduktioner omhandlende pet historien.  
Vi glæder os til at se alle, ikke mindst borgmester 
og viceborgmester. 
 

 

 
Noter/referat: 
 
 
07. Forslag vedr. Søby 
    

   

 
 
 

  
Ledelsen har besluttet på baggrund af forslag, at 
FN’s verdensmål inddrages i ugen. 
 
Bæredygtighed bliver et generelt tema i kommunen 
det kommende år.  
Om muligt forslås det, at Væksthuset igangsættes 
ifm. uge 14. Mette Bache varetager sammen med 
en anden lærer projektledelsen af Søby, og Nina er 
velkommen til at bidrage med ideer som evt. vil 
kunne inddrages i planlægningen.   
 

 

 
Noter/referat: 
 

   

 
08. Eventuelt  
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Noter/referat: 
 

 


